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Základní organizace Českého zahrádkářského svazu – Trutnov - Kryblice 

 

 

Zápis z konference ZO ČZS – Kryblice 

 

Datum konání:  12. března 2011 

Přítomni :          dle prezenční listiny 

 

     Předseda ZO ČZS př. Roza seznámil přítomné s následujícím programem : 

1. Zahájení a volba  mandátové komise 

2. Zpráva o činnosti za rok 2010 

3. Zpráva o hospodaření za r. 2010 a návrh rozpočtu na r. 2011 

4. Zpráva revizní komise 

5. Zpráva o činnosti dílenské komise a plán na rok 2011  

6. Diskuse 

7. Zpráva mandátové komise 

8. Plnění usnesení za r. 2010 a návrh usnesení na r. 2011 

9. Závěr  

 

1. Zahájení a volba mandátové komise 

Předseda př. Roza zahájil jednání konference ZO ČZS, přivítal přítomné 
delegáty a přednesl návrh na sloţení mandátové komise.  

Mandátová  komise ve sloţení Ladislav Červeňák, Jiří Ţeţulka a Václav 
Herout  byla jednohlasně schválena. 

 

2. Zpráva o činnosti za rok 2010 

Zprávu o činnosti přednesl  místopředseda ZO ČZS př. Attl , který m.j. 

- podal informaci o současném stavu členské základny 

- informoval o volných parcelách 

- k osadním výborům uvedl, ţe v řízení osad místo osadních výborů byla 
zavedena funkce osadních důvěrníků a zhodnotil jejich činnost.  Jejich 
stěţejním úkolem bylo zajišťování nutných prací při údrţbě cest, vodního řadu, 
plotů i odklízení dlouhodobých skládek a nepořádku vně oplocení kolonie 

- vyzvedl  úsilí a poděkoval za práci dílenské komisi, konkrétně př. Vaňkovi, 
Jarošovi a Nunovi a připomněl úsilí předsedy př. Rozy při jednání se Správou 
městských lesů a parků v záleţitosti poţadavků zahrádkářů osady A2 na 
vykácení pruhu vzrostlého lesního porostu nad plotem 
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- upozornil na zanedbané parcely, které byly v loňském roce řešeny ve výboru 
ZO 

- připomněl nutnost pravidelné údrţby plotů (tyto práce jsou hodnoceny 
placenými brigádnickými hodinami) 

- zmínil se o hospodaření s vodou v loňském roce, kdy byly extrémní teploty 

- vzhledem k mnoţícím se krádeţím v zahrádkářské kolonii byl vybrán 
zástupce pro styk s policií 

- zdůraznil nutnost nahlašovat kaţdou změnu osobních údajů do evidence 
(změna majitele chatiček, změna příjmení sňatkem, změna adresy bydliště 
apod.) 

- upozornil na webové stránky, které má také naše základní organizace a 
poděkoval za iniciativu v této záleţitosti př. Rusovi. Koordinátorem webových 
stránek zahrádkářské kolonie byl za výbor schválen př. Vaněk 

- vzhledem k dobrému hospodaření v loňském roce výbor ZO rozhodl pro 
příští období nezvyšovat nájemné a ponechat částku nájemného i poplatek za 
elektřinu na provoz vodního hospodářství na stejné výši jako letos 

Předseda ZO př. Roza doplnil zprávu o činnosti o hodnocení jednotlivých 
členů výboru ZO včetně předsedů osadních výborů a dalších zahrádkářů, kteří 
v loňském roce pomáhali při chodu kolonie. 

 

3.  Zpráva o hospodaření za rok 2010 a návrh rozpočtu na rok 2011 

Pokladní ZO ČZS př. Gojdášová podala zprávu o hospodaření ZO za rok 2010 
a přednesla návrh na rozpočet roku 2011. 

Zpráva o hospodaření a rozpočet na r. 2011  je přílohou originál zápisu. 

 

4. Zpráva revizní komise 

Zprávu  přednesla př. Kučerová.  Konstatováno, ţe komise provedla kontrolu 
hospodaření u dokladů, které byly předloţeny. Kontrolou nebyly zjištěny ţádné 
nedostatky.  

Zpráva z provedené kontroly hospodaření za rok 2010 je přílohou originál 
zápisu. 

 

5. Zpráva o činnosti dílenské komise a návrh plánu na rok 2011 

Ve zprávě o činnosti dílenské komise př. Vaněk m.j. uvedl, ţe byla prováděna 
pravidelná kontrola čerpací stanice a úprava jejího okolí.  Byla provedena 
oprava střechy čerpací stanice a provedena přípojka rozvodu vody v osadě B. 
Byl proveden svoz šrotu z jednotlivých osad a dle poţadavků předsedů osad 
byly prováděny údrţbové práce na jednotlivých cestách v osadě. V plánu 
práce na rok 2011 je oprava poničených plotů,  údrţba cest v jednotlivých 
osadách,  svoz šrotu z osad a vyřizování  poţadavků osad.  
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6. Diskuse 

Minutou ticha byla uctěna památka zahrádkářů zesnulých v roce 2010 a na 
začátku tohoto roku. 

Předseda ZO př. Roza a místopředseda ZO př. Attl předali  Čestné uznání 
Územní rady a dárek těmto zahrádkářům – př. Anně Špatenkové, Marii 
Šímové, Milanu Mičkovi, Václavu Heroutovi a Jaroslavu Vilámovi. Př. Josefu 
Vaňkovi byla předána stříbrná medaile Republikové rady. 

V diskusi byly projednávány tyto záleţitosti : 

- stav cest v zahrádkářské osadě – konstatováno, ţe cesty 
z velké části ničí velký provoz projíţdějících automobilů (např. 
na osadě A1 bylo napočítáno 35 parkovacích míst). Nejhorší 
úseky cest byly opraveny, ale na brigády chodí minimum 
zahrádkářů. Předseda př. Roza uvedl, ţe cesty se budou 
průběţně opravovat. Na připomínku proč se nevybírají 
poplatky od těch osob, co do kolonie jezdí př. Roza uvedl, ţe 
tato připomínka bude ve výboru ZO projednána 

- webové stránky – př. Russ uvedl, ţe připraví leták s adresou 
těchto stránek.  Poţádal výbor ZO o poskytování materiálů 
(poţadavky členské základny). Upozornil, ţe na těchto 
stránkách je i moţnost inzerce 

- komíny – př. Vaněk uvedl, ţe na základě vydané sbírky zákonů 
č. 91/2001 a nařízení vlády této sbírky zákonů ze dne 1. 3. 
2010 o podmínkách poţární bezpečnosti při provozu komínů, 
kouřovodů a spotřebičů paliv v návaznosti na vyhl. č. 111/1981 
Sb. platí od 1. 1. 2011 povinnost majitelů chatek, které mají 
komín, provádět čištění komínů a to 1 x při sezónním topení a 
3 x při celoročním topení. Jednou za rok je třeba nechat 
provést kontrolu komína a zapojení spotřebičů oprávněné 
kominické firmě, která o tom vyhotoví protokol. K této informaci 
př. Roza uvedl, ţe po dohodě s předsedy jednotlivých osad 
bude dohodnut jednotný postup – v případě většího zájmu 
bude s kominickou firmou dohodnut termín tak, aby bylo 
moţno zkontrolovat více chatek najednou. 

 

 

7. Zpráva mandátové komise 

Mandátová komise konstatuje, ţe na dnešní konferenci je přítomno 41 
delegátů, tj. 77,3 %.  

Konference je usnášeníschopná. 

 

8. Plnění usnesení za rok 2010 a návrh na rok 2011 

Předseda ZO př. Roza provedl zhodnocení usnesení za rok 2010 a přednesl 
návrh na usnesení z dnešní konference.  
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Usnesení z konference ZO ČZS Kryblice :  

a) delegáti berou na vědomí: 

- zprávu  o činnosti za rok 2010 

- zprávu o činnosti dílenské komise 

- doplnění hlavního výboru o př. Nymsu Petra 

b) delegáti schvalují 

- zprávu o hospodaření za rok 2010 

- návrh rozpočtu na r. 2011 

- zprávu revizní komise  

- plán práce dílenské komise na r. 2011 

- hodnocení plnění usnesení za rok 2010 

- změny ve funkci dílenské komise a její doplnění 

- rozdělení funkce hospodáře na dvě osoby (zajistí hl. výbor) 

c) delegáti ukládají 

- opakovaně zajistit dodrţování osadního řádu, T: trvale, O: všichni 
členové 

- zajistit doplnění dílenské komise o další dva aţ tři členy (mimo jiţ 
uvedené ve zprávě) T: ihned, O: všichni členové 

- zajistit dokončení úklidu po kácení stromů nad osadou dle 
poţadavku Lesů a parků Trutnov. T: dle poţadavku, O: hlavní výbor 

- obsazení hospodářské budovy pro účely plnění poţadavků nájemců 
pouze 1 x v sobotu v měsíci, mimo mimořádných důleţitých 
poţadavků a doby lisování ovoce. T: OD 1. 4. 2011. O: díl. komise 

- zajistit přes případnou odbornou firmu řádný chod čerpací stanice po 
celou dobu sezony tak, aby byl zajištěn řádný chod tohoto zařízení. 
T: trvale, O: hlavní výbor + dílenská komise 

- zajistit opravu cest v osadě A1, A2 a B (především odbočku pod 
parcelou č. 144). T: do 30. 9. 2011, O: hlavní výbor + osadní výbory 

 

9.   Závěr 

Předseda ZO ČZS př. Roza poděkoval přítomným za účast, popřál hodně 
úspěchů při práci na zahrádkách a jednání konference ukončil. 

-   -   - 

 

 

Zapsala: Miroslava Jezdinská 

 

 


